國立中山大學管理學院司選委員會組織辦法 Guidelines for the College Election Committee College of Management, NSYSU

78. 6. 21 七十七學年度第五次院務議通過 Approved by the 5th College Affairs Council on June 21, 1989, Academic Year 77

- 一、國立中山大學管理學院司選委員會(以下簡稱本委員會)之職責為(一) 研訂本院各項全院性選舉之實施辦法,(二)督導本院各項全院性選舉事 務之執行。
- I. The responsibilities of the National Sun Yat-Sen College of Management College Election Committee (hereon referred to as 'the Committee') include (1) to review all election regulations at the College-level, (2) to supervise the execution of all College elections at the College-level.
- 二、本委員會之成員由本院各建制單位助理教授以上之專任教師一名組成之, 任期一年。本委員會召集人由成員互選一人擔任之。
- II. This committee shall be comprised of at least one full-time faculty member with assistant professorship or above from all units established by the College. The period of appointment shall be one year. The chairperson for this committee shall be elected from within the committee by the committee members.
- 三、 本辦法經本院院務會議通過後實,修正時亦同。
- III. These regulations, as well as its amendments, shall be effective upon approval by the College Affairs Council.